

240**ROZPORZĄDZENIE MINISTRA OBRONY NARODOWEJ**

z dnia 23 lutego 2007 r.

zmieniające rozporządzenie w sprawie stawek uposażenia zasadniczego żołnierzy zawodowych

Na podstawie art. 78 ust. 5 ustawy z dnia 11 września 2003 r. o służbie wojskowej żołnierzy zawodowych (Dz. U. Nr 179, poz. 1750, z późn. zm.¹⁾) zarządza się, co następuje:

§ 1. W rozporządzeniu Ministra Obrony Narodowej z dnia 25 maja 2004 r. w sprawie stawek uposażenia

zasadniczego żołnierzy zawodowych (Dz. U. z 2006 r. Nr 59, poz. 423) załącznik otrzymuje brzmienie określone w załączniku do niniejszego rozporządzenia.

§ 2. Stawki uposażenia zasadniczego w wysokości określonej w załączniku do niniejszego rozporządzenia przysługują żołnierzom zawodowym od dnia 1 stycznia 2007 r.

§ 3. Rozporządzenie wchodzi w życie z dniem ogłoszenia.

Minister Obrony Narodowej: *A. Szczygło*

¹⁾ Zmiany wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2004 r. Nr 116, poz. 1203 i Nr 210, poz. 2135, z 2005 r. Nr 122, poz. 1025 oraz z 2006 r. Nr 104, poz. 711, Nr 191, poz. 1414 i Nr 220, poz. 1600 i 1602.

Załącznik do rozporządzenia Ministra Obrony Narodowej z dnia 23 lutego 2007 r. (poz. 240)

STAWKI UPOSAŻENIA ZASADNICZEGO DLA POSZCZEGÓLNYCH GRUP UPOSAŻENIA

Grupa uposażenia	Miesięcznie w złotych
1	2
20	11 470,00
19 B	10 740,00
19 A	10 230,00
19	9 810,00
18 B	9 150,00
18 A	8 720,00
18	8 360,00
17 B	7 780,00
17 A	7 420,00
17	7 120,00
16 C	6 610,00
16 B	6 120,00
16 A	5 690,00
16	5 330,00
15 C	4 820,00
15 B	4 550,00
15 A	4 380,00
15	4 240,00
14 C	4 020,00
14 B	3 880,00
14 A	3 800,00
14	3 730,00
13 B	3 440,00
13 A	3 360,00
13	3 290,00
12 A	3 180,00
12	3 120,00
11	3 070,00
10	2 880,00

1	2
9	2 770,00
8	2 670,00
7	2 580,00
6	2 490,00
5	2 420,00
4	2 360,00
3	2 310,00
2	2 270,00
1	1 820,00